
ZAPISNIK

sa sjednice Upravnog vijeca Pudkog otvorenog udilista porec, odr2ane 9. studenoga 2022
godine, s poietkom u 14 sati u uredu ravnateljice.

Sjednici su nazodni:
'1. Azeglio Picco, predsjednik
2. Ali6e Prhat,6lan
3. Kristina Pilato, dlan
4. Snje2ana Radetic, ravnateljica
5. Vesna Tripar, zapisni6ar

Opravdano odsutna gda Silvia Milohanid igospodin lvan Herak.
Predsjednik Upravnog vije6a gosp. Azeglio Picco otvorio je sjednicu, pozdravio prisutne,
utvrdio kvorum i predlozio sljede6i

Dnevni red

Na prijedlog ravnateljice dnevni red se dopunjava sljedecim todkama

1. Usvajanje ll. lzmjena idopuna Plana nabave Puckog otvorenog uiili5te
Pored za 2022. godinu
2. Davanje suglasnosti za sklapanje ugovora- flabavi servera
3. Davanje suglasnosti za sklapanje ugovo:'a z: nabavu izvoclenja
radova na sanacfi vanjske h id ra ntskernreie

Dnevni red glasi:_

1. Verifikacija Zapisnika sjednice Upravnog vije6a odriane 25.10.2022.
- -----+- LJsvajanje L izmjena i dopuna finaneijskogrpt*nrPu6kog otvorenog

uEiliSta Pored za 2022.9.
3. Usvajanje Il, lzmjene I dopune Plana nabave Pudkog otvorenog udili6te

Pored za 2022. godinu
4. Davanje suglasnosti za sklapanie ugovora o nabavi servera
5. Davanje suglasnosti za sklapanje ugovora za nabavu izvodlenja radova

na sanacui vaniske hidrantske mreie
6. Razno

Dopunjeni Dnevni red je usvojen jednoglasno.

Ad 't.) Preds.iednik Upravnog vije6a konstatirao je da je Zapisnik sa sjednice Upravnog
vije6a odrZane 25.10.2O22.godine dostavljen u privitku poziva, te moli prisutne da iznesu
eventualne primjedbe ili prijedloge na zapisnik.
Primjedbi ili prijedloga nije bilo, tako da se donosi slijede6i:

ZakljuEak

Zapisnik sa sjednice Upravnog vijeda odrZane 25. listopada 2022. godine se verificira
(ednoglasno).

1. Verifikacija Zapisnika sjednice Upravnog vije6a odrZane 25.10.2022.
2. Usvajanje l. izmjena i dopuna financijskog plana Pudkog otvorenog

udiliSta Pored za 2022.g.
3. Razno



Ad 2.) Voditellica radunovodstva, gda Kristina Pilato, izni.iela je obrazlo2enle
l. IZMJENA I DOPUNA FINANCIJSKOG PLANA Pu6kog otvorenog uditiita poredza 2022.

godinu. lzmjene idopune su izraclene sukladno uputama Grada pore6a-parenza.

Sredstva se u masi poyeCavaju za 5,38% ili 365.149 kune, sa 6.782.2,14 kuna na 7.147.363
kuna.

I. REDOVNA DJELATNOST - UPRAVA
Za redovnu djelatnost-upravu sredstva se u masi poveiavaiu za 3O,61Yo ili 588.347 kune, sa
1.922.069 na 2.510.416 kuna.

Sredstva iz izvora Grada Poreia povecala su se za 223.468 kune radi povecanja pla6e od
5% i povecanja putnih troskova zaposlenika sa 1,2 kune po km na '1,6 kune po km,
povecanje ostalih rashoda za zaposlene, te radi popravka vanjskog hidranta UdiliSta, i
nadogradnje Libusoft programa zbog prilagodbe Zakonu o uvoalenju eura kao slu2bene
valute u RH.

Vlastita sredstva pove6ala su se sa 69.500 kuna na 413.000 kuna radi novih najmova
poslovnih prostora, a iz tega se planira utro5iti na kupnju nove opreme za potrebe udiliSta,
Naime, zbog uvodenja digitalizacije uredskog poslovanja potrebno je kupiti programsku
podr5ku, skenere i pisade. Takocler se planira kupnja novog servera.

ViSak prihoda iz prethodne qodine u iznosu od 37.000 kuna raspoleqqie !_q na rnalelj?lle
troikove energ|e, radunalne tro5kove, iostale usluge, i lo iz izvora Opcine Vrsar, i dividende.

-nabava opreme za upravu iznosi 120.500 kuna, odnosno pove6ala se se za 95.500 kuna.
Planira se nabava skenera i pisada za odjel za kadrovske i op6e poslove, ra6unalni program
uredskog poslovanja, ormari za pohranu i miniwash za cistadice, tri TV-a. Sredstva se
plamraju rz vlastitih izvora.

-Aktivnost: Manifestac|e, predstave, izloibe i obrazovanje u kulture za 11,74o/o ili
una, a radi uskladenja i racionalizacije

rashoda

- nabava opreme za kulturu smanjila se za 14.700 kuna, sa 42.000 kuna se smanjuju na
27.300 kuna.
Planira se nabava audio-vizualne opreme za slabovidne za potrebe projekta, oprcma za
kiparsku Skolu Montraker, te oprema za potrebu odjela obrazovanja iglazbeno scenskog
odjela.

- donacije umjetnidkih djela za likovnu djelatnost u iznosu od 10.000 kuna.

- rashodi za zaposrere se povecavaju za 63.968 kuna i iznose 1 .197.500 kuna

Eu projekti:
Pove6avaiu se sredstva za:
-Aktivnosti EU projekata
Pove6avaju se sredstva za EU projekt ,,Erasmus+ Equality za 4.300 kuna, sa 70.500 na
74.800 kuna ito za: naknade troskova osobama izvan radnog odnosa, strucno usavrsavanje,
te premije osiguranja. VrSi se preraspodjela rashoda.
Pove6avaju se sredstva za EU projekt ESF-EDUCOSI TURIZAM za 31.686 kuna, sa
1 .061 .424 na 1.093.1 10 kuna. VrSi se preraspodjela rashoda.

II. KULTURNA DJELI{"INqSI=_ ::
U programu kulturne djelafibEh-r sredstva se u masi smanjuiu za 4.59Vo lli za 22i198\una.
sa 4.860.145 na 4.636.947 kuna.
Smanienie sredstava planirano ie za:

Poveiavaiu se sredstva za.



Sman u u se sredstva za
EU projekt Erasmus+ C.A.L.M. za 1O.524 kune, sa 15.200 kuna na 4.676 kuna, Sto zapravo
6ini viiak prenesen iz prethodne godine-

-administrativno, tehnieko i struino osoblje: rashodi za zaposlene na EU projektima
ostaju isti, te iznose 192.110 kuna.

Nakon krade rasprave, dlanovi Vije6a jednoglasno donose

Odluku

Usvajaju se l. izmjene idopune financijskog plana Pudkog otvorenog udilista Poree za 2022
godinu.

Ad 3) Ravnateljica je obrazloZila da se ll. lzmjene i dopune plana nabave Pu6kog otvorenog
u6iliSta Pore6 za 2022. godinu odnose na izvoalenje radova na sanaciji vanjske hidrantske
mreZe. S obzirom da je do5lo do pove6anja procijenjene vrijednosti radova, zbog
poskupljenja, potrebne su izmjene plana nabave.
ll. lzmjene i dopune plana nabave Pu6kog otvorenog udiliSta Pored za 2022. godinu objavit
ce se na internetskim stranicama.
Nakon kratke rasprave Vije6e je jednoglasno donijelo

Usvajaju se ll
godinu.

Odluku

lzmjene i dopune Plana nabave Pudkog otvorenog udili5ta Pore6 za 2022.

dF4) Ravnateljica je izvijestila dlanove Vijeia cja-'srkiadno Planu nabave Puckog
otvorenog udilista Pored za 2022. godinu i Pravilnikr: o provedbi postupaka jednostavne

-_ 4€bay€}- krecemo u postupak nabave servera- EeIesc+.aOl o nabavi vrijednosti vece od

='0Im0,00 
kn, ravnateljica je zamolila 6lanove Vijeta'-E 5lJglasnost da nakon provedenog

postupka, odnosno, nakon otvaranja, pregleda i ocjene ponuda, i prijedloga strudnog
povjerenstva, prema kriteriju odabira (najniZa cijenaJa nioze donrjeti Odluku o odabiru
najpovoljniJeg ponuditelja i sklapanju ugovora.

Odluku

Daje se suglasnost ravnateljici Pudkog otvorenog udiliSta Pored, nakon provedenog postupka
jednostavne nabave servera, za donosenje odluke o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja i

sklapanje ugovora s odabranim ponuditeljem.

Ad 5) Ravnateljlca je izvijestila dlanove Vije6a da sukladno Planu nabave Pudkog otvorenog
udili5ta Pore6 za 2022. godinu i Pravilniku o provedbi postupaka jednostavne nabave,
krecemo u postupak nabave izvotlenja radova na sanacui vanjske hidrantske mreze. Kako
se radi o nabavi vrijednosti ve6e od 40.000,00 kn, ravnateljica je zamolila dlanove Vijeca za
suglasnost da nakon provedenog postupka, odnosno, nakon otvaranja, pregleda i ocjene
ponuda, i prijedloga struinog povjerenstva, prema kriteriju odabira (najni2a cijena), moze
donijeti Odluku o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja isklapanju ugovora.

Nakon kra6e rasprave, Vije6e je donijelo ,jednoglasno sljededu

Nakon kia e ra-prave, Vije6e je donijelo jednoQlasno-ljede6u



Odluku

Daje se suglasnost ravnateljici Pudkog otvorenog uciliita Pore6, nakon provedenog postupka
jednostavne nabave izvodenja radova na sanaciji vanjske hidrantske mreze, za dono6enje
odluke o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja isklapanje ugovora s odabranim ponuditeljem.

Ad 6) Razno
Ravnateljica je izvijestila 6lanove Vijeca:
Nakon nesretnog sludaja sa seryerom, koji je tijekom listopada potpuno zaustavio poslovanje
Ustanove, obracam vam se u namjeri da vas izvijestim o svemu Sto se dogadalo, prije svega
zato jer su u istoj situaciji s nama bile joi dvije ustanove, Zavidajni muzej Pore5tine i Gradska
knji2nica Pored. Naime, zaposlenice POUP-a vode radunovodstvene poslove za te dvije
ustanove, a da za to ne postoji zakonski opravdan razlog te je sva financijska odgovornost
ovog sludaja bila na funkciji ravnateljice POUP-a.
Prema izvjes6u Mars informatike d.o.o. Pored, koja odr2ava informatidki sustav POUP-a, 7.
listopada 2022. godine virus Ransomwarc zanzio je server Ustanove i nenadoknadivo
o5tetio dokumentaciju pohranjenu na serveru POUP-a. U server je, prema izvje56u, dospio
preko radne povrsine korisnika Libusoft, koji ima administratorska prava za cijelu lokalnu
domenu te na taj nadin ima pristup svim servlsima i podacima na serveru. Sva
dokumentacUa U6ili5ta, pohranjena na serveru, u potpunosti je izgubljena kriptiranjem. Valja
naglasiti da prostor servera Udlliita za ra6unovodstveno poslovanje koristi, osim POUP-a,
Umjetnidka Skola Pored, Gradska knjiZnica Pored iZavidajni muzej Pore5tine. Posljednje
dvije ustanove nEy -q_lzrjeqgqlegello navedene, vei se navode samo Umjetni6ka Skola i

Upravno vijede je zadu2ilo ravnateljicu da do kraja tekude godine rijeSi situaciju u kojoj
djelatnice raeunovodstva obavljaju poslove za druge dvije samostalne ustanove, te da ih u
najskorijem roku razrije5i obaveze vodenja radunovodstvenog poslovanja za ZMP i GKP,
buduci da UdiliSte nije ovla5teno obavljati raCunovodstvene poslove za druge pravne
subjekte, ne postoji zakonski opravdan Gzlog za to te je sva financijska odgovornost ovog
sludaja bila na funkciji ravnateljice POUP-a. I budu6i da je server u vlasnistvu i odgovornosti
POUP-a, i nema ugovorene obveze s Umjetni6kom Skolom o koristenju servera, nalo,enoje
ravnateljici da se ravnateljicu Umjetnidke Skole obavijesti da do kraja godine pronacle
samostalno rjeSenje za poslovanje s Libusoftom. Situacija sa serverom najbol.je je pokazala
nedostatke ovakvih rjesenja, koja su trebala biti tek privremena.

Ravnateljica o tome treba obavijestiti navedene ustanove jer je svima, kao odgovornim
osobama, na prvome mjestu samostalnost isigurnost u poslovanju na5ih ustanova.

Sjednica je zavriila u 15.00.

POUP. jer ne postoji zasebno ugovoren odnos POUP-a, ZMP-a i GKP-a oko zajednidkog
vodenja ra6unovodstva, stoga POUP automatizmom preuzima odgovornost za financUsko
poslovanje ovih dviju ustanova.
Libusoft program nije bio u funkciji mjesec dana, financijsko poslovanje bilo je blokirano u
svim odjelima u POUP-u, ugovori, izvje56a Ministarstvu r Zuoaniji, placanja, prijave na
n-atje-aje. U jednom trenutku bilo je izvjesno da cemao$ati oez financijskih podataka jer je
Libusoft prekinuo svaku komEnikaciju s nama izatvoric sluiaj. Pri kraju proslovne godine bila
br to prava katastrofa, Sqgli1esc4[4inistarstvom financija, jer bi ravnateljica P4lE=morala
pravdati financlsko poslovanp-diiju ustanova za koje nema nikakve ovlasti.
Libusoft.je nakon niza intervencija s nase strane, nakon mjesec dana bio u mogu6nosti vratiti
financijsko poslovanje, ali ostatdrnjenica da je Ustanova izgubila 9 godina poslova.j-u
svim odjelima, a procjena izgubljenih dokumenata u svim odjelima je preko 90o/o. Za
nastavak poslovanja troSi se minimalno 50% vi5e vremena nego ranije, proces poslovanja
usporen je zbog kreiranja novih obrazaca i dokumenata-otl samoga podetka. Zaklju6ak svih
odjela je da ce biti potreban ciklus od godinu dana da se vrate svi dokumenti koji se koriste
cikli6ki. U svim odjelima, osim redovnog poslovanja, ve6inu vremena tro6i se na restauraciju I

obnovu dokumenata potrebnih za rad i ponovno traZenje materijala za rad za nastupaju6u
godinu.



Zapisnidar

Vesna Tripar - ^. , rlj^., r li,-r
l'

Predsiednik Upravnog viie6a

Azeglio Picco

KLASA:. 007-04122-011
URBROJ : 21 63-6-1 4-O5lO1 -22-2
Porce,9.11.2022.
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